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Projekt 

PROTOKÓŁ NR X/2015 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 27 sierpnia 2015 roku 

 

X Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.9.00  Przewodnicząca Rady Gminy  -  Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

Mieszkańcy wsi Kobierzyce wg listy obecności 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

Proszę państwa radnych  o naniesienie poprawek pisarskich w proponowanym porządku obrad: 

W PKT 6 proszę o poprawienie imienia Ks. Brandta jest Andrzej winno być Aleksander. 

W PKT.7 literówka w uzasadnieniu jest   imie winno być imię, jest dazyć winno być dążyć, 

jest podjecie winno być podjęcie. 

W PKT 14 proszę poprawić tytuł projektu uchwały jest: na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata – winno 

być na czas oznaczony do 3 lat. 

W PKT 15. Proszę poprawić tak samo projekt uchwały jest: na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata 

winno być na czas oznaczony do 3 lat. 

W PKT 23 proszę o poprawkę w uzasadnieniu projektu uchwały jest: obszaru położonego przy 

autostradzie A4 w północno-środkowej części obrębu ŚLĘZA winno być: 

Obszaru położonego przy ul. Świerkowej w południowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie.  

W PKT 11 proszę o wycofanie projektu uchwały w obecnym brzmieniu, a wprowadzenie  nowego 

projektu nastąpiła zmiana metrażu wynajmowanego pomieszczenia. 
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W PKT 12 proszę o całkowite wycofanie projektu uchwały a wprowadzenie projektu  o drogach jest to 

konsekwencją prośby Pana Wójta i tego że we wrześniu nie planuję posiedzenia sesji, a uchwały te 

muszą być podjęte do końca września.  Projekt uchwały brzmi:  

W sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1973 D oraz odcinków dróg powiatowych 

nr 1950D i 1959 D położonych na terenie Gminy Kobierzyce do kategorii dróg gminnych. 

W PKT 26. Proszę o wprowadzenie  projektu uchwały w brzmieniu 

W sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

W PKT 27 Proszę o wprowadzenie projektu uchwały w brzmieniu: 

W sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

Tym samym numeracja punktów odpowiednio się zmieni. 

Zgodnie z art.34 Statutu Gminy stawiam pytanie czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wniosku do 

porządku obrad.  

Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad wraz z autopoprawkami proszę o podniesienie ręki. 

Za – 10 osób z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy 

 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie X Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” 

Księdzu Prałatowi Aleksandrowi Brandtowi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Kobierzycach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego dla Wrocławia - Krzyków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat/NZOZ ELA-DENT/. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat/Beperfect/. 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1973D oraz 

odcinków dróg powiatowych nr 1950D i 1959D położonych na terenie Gminy 

Kobierzyce do kategorii dróg gminnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat/Stator/. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat/Renka-Tyniec Mały/. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat/Renka-Kobierzyce/. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/165/12 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 27 stycznia 2012 r. w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów 

użyteczności publicznej, terenów rekreacyjnych i sportowych należących do gminy 

Kobierzyce. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kobierzyce. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-wschodniej części wsi 

Kobierzyce. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla linii 400+110 kV w obrębach: Żurawice, Krzyżowice-Wierzbica i 

Małuszów w gminie Kobierzyce. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru środkowo-zachodniej części obrębu 

Jaszowice. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Dębowej w środkowo-

wschodniej części wsi Krzyżowice. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świerkowej w 

południowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 
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25. Podjęcie uchwały w  sprawie odpowiedzi na skargę Państwa Doroty i Jerzego Rynio z 1 

lipca 2015r. na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/302/12 z dnia 23 listopada 

2012r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Żerniki Małe. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

28. Apel w sprawie odrzucenia zapisów projektu ustawy Prawo wodne. 

29. Interpelacje radnych. 

30. Zapytania radnych i sołtysów. 

31. Wnioski i sprawy różne.  

32. Komunikaty Przewodniczącej. 

33. Zakończenie obrad.                                                                             

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do 

protokołu z IX Sesji Rady Gminy? Uwagi zgłosił  radny Adam Raś  - uwaga została uwzględniona. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z IX Sesji Rady Gminy? 

Za – 10 osób z 15 członków ustawowego składu Rady Gminy 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Protokół został przyjęty. 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym./ załącznik nr 1/ 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności.  

/ załącznik nr 2/ 

Ad.6. 

Wójt Gminy Ryszard Pacholik: Chwila jest szczególna, dziękuję, że państwo przybyliście tak 

licznie. Od kilku lat jest w naszej gminie przyznawany tytuł honorowego obywatela.  /Następnie Wójt 

Gminy odczytał treść uchwały wraz z uzasadnieniem/. Myślę, że to uzasadnienie jest wystarczające, 

żeby Rada Gminy nadała tytuł honorowego obywatela przez aklamację. Wręczenie statuetki nastąpi na 

uroczystej mszy świętej dożynkowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 



5 
 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej na 

swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Bardzo dziękuję panu Wójtowi za przedstawienie sylwetki 

księdza Brandta. Przedstawię szczegółowy przebieg wydarzeń z życia księdza / załącznik nr 

3/.Spoczywaj w pokoju Bracie Kochany. Bracie kochany, siostro kochana - to były ulubione 

powiedzenia ks. Brandta. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska:  Ponieważ tytuł honorowego obywatela został 

nadany pośmiertnie to proszę żebyśmy minutą ciszy uczcili pamięć zmarłego księdza Aleksandra 

Brandta. Proszę o powstanie. 

Minuta ciszy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Dziękuję państwu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/128/15 w sprawie nadania tytułu „ Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce” 

Księdzu Prałatowi Aleksandrowi Brandtowi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska:  Ogłaszam 15 minut przerwy. 

Przerwa 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska:  Wznawiamy obrady sesji. Nieobecny na sali jest 

radny Wiesław Muraczewski. Stwierdzam,  że po przerwie Rada posiada gworum jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Ad.7. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska - proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska- Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania , uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/129/15 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Kobierzycach. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Wrócił na salę obrad radny Wiesław Muraczewski. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła uchwałę  

nr X/130/15 w sprawie powołania zespołu opiniującego zgłoszonych kandydatów na 

ławników do Sądu Rejonowego dla Wrocławia - Krzyków. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/131/15 w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 

sądów powszechnych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Proszę poprawić  w projekcie uchwały nr. Dz. U i poz.  winno być 

Dziennik Ustaw z 2015 roku pozycja 782. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu wraz z na niesioną 

poprawką - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/132/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu /radna Apolonia Kasprzyk-

Czepielinda/ podjęła uchwałę  

nr X/133/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. 

Wójt Gminy Kobierzyce  Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. Wpłynął wniosek starostwa o 

przyjęcie dróg powiatowych  na poczet dróg gminnych. Mówimy tu o drogach o które i tak my 

dbamy, które utrzymujemy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Ile to jest w sumie kilometrów dróg? 

Wójt Gminy Kobierzyce  Ryszard Pacholik: Około 10 km. 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 11 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

11 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr X/134/15 w sprawie zaliczenia dotychczasowej drogi powiatowej nr 1973D oraz 

odcinków dróg powiatowych nr 1950D i 1959D położonych na terenie Gminy 

Kobierzyce do kategorii dróg gminnych. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  /wyszła radna Apolonia Kasprzyk –Czepielinda/ z 

15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/135/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/136/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.15. 

Salę obrad opuścił radny Jarosław Zawisza. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych   z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/137/15 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

 



11 
 

Ad.16. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. Rozszerzamy katalog działań i podmiotów, 

które mogą prowadzić działalność na terenie obiektów użyteczności publicznej. Jest to ukłon w stronę 

kółek gospodyń wiejskich, które nie są stowarzyszeniami lecz działają w ramach Związku. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę radnego Henryka Łoposzko o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Komisja Użyteczności Publicznej 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Na salę obrad wróciła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag -zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr X/138/15 w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/165/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

27 stycznia 2012 r. w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów 

użyteczności publicznej, terenów rekreacyjnych i sportowych należących do gminy 

Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa, 

zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa  pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z Państwa Radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Proszę poprawić  projekcie uchwały nr Dz.U i poz. winno być: 

Dziennik Ustaw z 2015 roku pozycja 782. 
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GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag -zamykam dyskusję 

w sprawie projektu. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu wraz  z naniesioną 

poprawką - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/139/15 w sprawie zwolnienia z obowiązku zbycia w drodze przetargu 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.18. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/140/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Parkowej w północno-wschodniej części 

wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.19. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 
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Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

Salę obrad opuścił radny Dariusz Matuszewski. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 9 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/141/15 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla linii 400+110 kV w obrębach: Żurawice, Krzyżowice-Wierzbica i 

Małuszów w gminie Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.20. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

Na salę obrad wrócił radny Dariusz Matuszewski. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

9 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu /radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda/ 

podjęła uchwałę  

nr X/142/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części wsi Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 



14 
 

Ad.21. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/143/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru środkowo-zachodniej części obrębu 

Jaszowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.22. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  
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nr X/144/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Dębowej w środkowo-

wschodniej części wsi Krzyżowice. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.23. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Nie ma pytań, uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/145/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świerkowej w 

południowo-zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.24. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? 

Radny Dariusz Matuszewski: Zmiana studium dotyczy tylko tego terenu? 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Studium zmieniane jest pod ten 

konkretny plan. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag zamykam dyskusję w 

sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr X/146/15 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.25. 

Specjalista d/s. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Skoro nie ma uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

7 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu i jednej osobie ,która nie głosowała 

/radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda/  podjęła uchwałę  

nr X/147/15 w  sprawie odpowiedzi na skargę Państwa Doroty i Jerzego Rynio z 1 lipca 

2015r. na uchwałę Rady Gminy Kobierzyce nr XXIV/302/12 z dnia 23 listopada 2012r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Żerniki 

Małe. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

Ad.26. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Będziemy się zwracali o zwrot kosztów utrzymania 

tych dróg. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Skoro nie ma uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr X/148/15 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.27. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt tej 

uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały? Skoro nie ma uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr X/149/15 w sprawie pozbawienia kategorii drogi gminnej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 
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Ad.28. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt apelu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rolnictwa 

Ochrony Środowiska i Zagospodarowania Przestrzennego o przedstawienie opinii w sprawie projektu 

apelu. 

Przewodniczący Komisji   Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa zaopiniowała projekt apelu 

pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu apelu? Skoro nie ma uwag zamykam dyskusję w sprawie projektu. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przechodzimy do podjęcia apelu. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem apelu w przedstawionym brzmieniu - proszę o podniesienie 

ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 10 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” podjęła apel  

nr X/1/15 w sprawie odrzucenia zapisów projektu ustawy Prawo wodne. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że apel został podjęty. 

 

Ad.29. 

Brak. 

 

Ad.30. 

Radny Wiesław Muraczewski: W związku ze zmianą studium czy istnieje możliwość kontrolowania 

wydawanych pozwoleń przez Starostwo na poziomie gminnym? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nie jest to możliwe. Odpowiedzialność prawną powinien ponosić 

projektant. W tym kierunku to idzie. Niekiedy Starostwo zwraca się do nas o interpretację, 

uzgodnienie. 

 

Ad.31. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 5 gmin na Dolnym Śląsku będzie pilotażowo budować 

baseny przy szkołach w ramach programu rządowego „Delfinek”. Czy my jesteśmy tym tematem 

zainteresowani? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Koszt ogólny to około 5 mld zł. U nas basen będzie 

budowany. Na dzień dzisiejszy nie przewidujemy „Delfinka”. Mamy tyle zadań w planie, że nie widzę 

na dzień dzisiejszy możliwości.  
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Ad.32. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :Kolejna sesja Rady Gminy Kobierzyce odbędzie 

się 16 października br. o godz. 9.00. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Zapraszam wszystkich państwa serdecznie na dożynki 

gminne. 

Ad.33. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska : Zamykam  posiedzenie X  Sesji Rady Gminy. 

Liczba załączników:    3 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20150827. 

 

 

 

 

Protokołowała:                                                                               Przewodnicząca Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                    Elżbieta Regulska 

 

 

 


